

## 专利代理委托书（中英文）

## POWER OF ATTORNEY

我/我们是中国的公民/法人，根据中国专利局“关于实施《专利合作条约》的规定”第三十二条规定，兹委托北京品源专利代理有限公司（地址：北京市海淀区莲花池东路39号西金大厦6层，邮编100036）（机构代码11332），并由该机构指定其专利代理人蒋黎丽代为办理名称为图像校正方法、装置、设备和计算机可读存储介质的发明创造，向中国专利局提出国际申请，以及该申请在国际程序中（包括受理局、国际检索单位、国际局和国际初步审查单位）的全部事宜。

Pursuant to Article 32 of “the Regulations on the Implementation of Patent Cooperation Treaty” by the Patent Office of the People’s Republic of China, I/we, citizen/legal entity of China hereby authorize Beyond Attorneys At Law (F6, Xijin Centre, 39 Lianhuachi East Rd. Haidian District, Beijing 100036, China) (Code: 11332) to appoint its patent attorney(s) Lili JIANG to handle all patent affairs related to the application with title as \_\_\_\_\_ with the Patent Office of the People’s Republic of China. The above-mentioned agency has been entrusted to handle all the matters in the international procedures (including in the Receiving Office, the International Searching Authority, the International Bureau and the International Preliminary Examination Authority).

委托人姓名或名称

Authorized by (Name)

广州品源电子科技股份有限公司

委托人签字或盖章

Signature or Seal

被委托专利代理机构盖章

Seal of the Authorized Agent

委托日期

2015年11月23日

Date of Authorization

November 23, 2015